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Detta år började förväntansfullt och det kändes väldigt bra med välfylld orderbok och bra planering 
på filmvisning. Känslan var/är att vi var /är på rätt väg med att fylla huset med verksamhet och att 
fler hittar till oss. 

Sedan kom coronan och handbromsen drogs åt. Vi tappade alla bokningar och filmer återkallades 
med kort varsel. Orderboken tömdes, vi har idag lite bokningar från kommunen som behöver sitta 
utspritt så det känns bra att kunna tillhandahålla detta. Vi provade att reprisera några filmer för att 
se om det fanns intresse men då det inte kom mer än några få besökare och på någon kom det ingen, 
så valde vi att inte visa mer film just nu. 

Vi har under denna tråkiga period istället fortsatt med att renovera huset. Vi har idag målat om alla 
toaletter och Corner, så nu är alla våra lokaler fina.  
 
Vi har dessutom under denna period tvättat samtliga stolar, soffor och 197 biostolar så att allt ska var 
som bäst när vi kan ”öppna” igen, något vi verkligen längtar efter. 

Vad som väntar är ju ingen som vet, vi tänker vara så förberedd som möjligt när det börjar bli möjligt 
att boka lokaler och se film. 
 
Det känns som vi sakta men säkert kommer närmare vårt mål med ett fräsch och välkomnade hus för 
våra besökare och hoppas dom känner så när det öppnas upp igen. 

 

 


